
Bestyrelsesmøde 13. nov. 2013
Fremmødte: Niels Christian, Anders Thye, Kristian Wiese, Jannie Nielsen, Helle 

Trolle, Jacob Frost og Jørn Kildall (referent)

Afbud: Lotte Rekly

Dagsorden

 

 
1. Velkommen til nye bestyrelsesmedlemmer og suppleanter

NC bød nuværende og nye bestyrelsesrepræsentanter velkommen.
 

2. Præsentere hvem vi er i bestyrelsen
Alle kender alle så punktet var hurtigt overstået.
 

3. Valg af næstformand
Valget faldt på Anders Thye
 

4. Valg af referent
Valget faldt ud til Jørns fordel.
 

5. Mødekalender for sæsonen 2012 – 2013 ”nye" bestyrelses-repræsentanter
Vi fik fordelt bestyrelsesrepræsentanter til alle udvalg og samarbejdspartnere.
Revideret liste med bestyrelse og formænd bliver sendt ud sammen med dette referat.
 

6. Evaluering af generalforsamling 2012
Der var mange fremmødte og de deltagerne var enige om “at stramme ballerne” så 
vi også kan afholde Tunø Festival 2013. Der blev lagt op til mange ændringer, vi 
hørte mange  gode indlæg, gode kritiske spørgsmål og debatten var til tider intens. 
Bestyrelsen var enige om at kasseren var skarp og særdeles velforberedt. Formanden 
var lidt hakkende, men det var hans første generalforsamling i denne rolle, så det bliver 
bedre næste år.
 

7. Hvordan trimmer vi vores struktur i Tunø festival?
Punktet er meget omfattende og bliver flyttet til næste bestyrelsesmøde 11. december 

1



2012. Jørn udleverede et visionsoplæg til diskussion.
 

8. Musik til 2013
NC og Kristian har været til møde med InEar Music og vi er enige om at holde fast i 
rødderne og samtidig vil vi tiltrække flere unge. Der er mange gode navne som kunne 
være spændende at få til Tunø Festival og priserne ligger indenfor budgettet.
 

9. Støtteforeningen
Foreningen afholder medarbejderfest 9. februar 2013 og Helle taler med Frode Holm om 
det praktiske vedrørende festen.
 

10. Nyt fra udvalgene
Renholdet kører bare og er meget selskabelige og laver god mad. PR udvalg mangler 
stadig evaluering ansigt til ansigt.
Til udvalgsformænd: Husk at indkalde jeres bestyrelsesrepræsentant til 
udvalgsmøderne.
 

11. Nyt fra Tunø
Intet nyt da Lotte meldte afbud. Kristian Wiese trak sig som Tunøs 
bestyrelsesrepræsentant ved generalforsamlingen og vi venter på at Tunø 
beboerforening udpeget ny.
 

12. Skal vi mødes til en hyggeaften i starten af det nye år?
Ja, vi mødes privat og vi betaler selv for mad og drikke.
 

13. Mødelokaler på Risdalsvej hvordan kan vi gøre dem mere hyggelige/indretning af 
gammelt kontor til bestyrelsen mødelokale.
Lokalet trænger til oprydning og en spand maling. Anders og Jacob har mulighed for at 
skaffe mødebord og tilhørende stole.
 

14. Evt.
Vi skal i gang med billetsalget og Helle tager kontakt med BilletNet. Vi skal finde ud af 
hvem som skal have deres reklame på billetterne.

Således opfattet af Jørn Kildall
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